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 MÖTESANTECKNING Datum för mötet  
2025-03-11

Ev. diarienummer 
 

Mötesanteckning från kvalitetsrådet för forskarutbildning 2025-03-11 

Närvarande: 
Barbro Fröding  Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik,  
   vetenskap och miljö 
Catharina Gabrielsson PA/Arkitektur via Zoom 
Johan Spross  Fakultetsnämndens utskott 
John Leander  PA/Byggvetenskap 
Karin Bradley Vice FA 
Mattias Höjer PA/Hållbar utveckling, miljövetenskap och teknik 
Per Olsson   Forskarutbildningshandläggare 
Sigvard Bast  Doktorandrepresentant i kvalitetsrådet 
Stefan Larsson FA 
Takeshi Shirabe Ersättare/Geodesi och geoinformatik 
Tiina Vinter  UA 
 
 
Frånvarande: 
 
Annina Persson PA/Samhällsbyggnad: Management, ekonomi och juridik 
Eva Lassander Programhandläggare 
Fariya Sharmeen PA/Transportvetenskap 
Katja Tollmar Grillner PA/Konst, teknik och design 
Lina Rahm   PA/Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik,  
   vetenskap och miljö. Barbro Fröding ersatte 
Per Wikman Svahn Fakultetsnämndens utskott 
Pernilla Hagberg Fakultetsnämndens utskott 
Sara Brolund Fernandes de Carvalho Doktorandrepresentant i fakultetsnämndens utskott 
Tigran Haas  PA/Samhällsplanering 
 
 
 
 
 

1 Mötet öppnas 
Introduktionsrunda: Barbro och Johan nya i sammanhanget 
 

2 Föregående minnesanteckningar (bifogas) 
Lades till handlingarna. 

 



 

 

2 (3)
 

 

3 Återkoppling från forskarutbildningsutskottet 
FA har varit på forskarutbildningsutskottet. 
 
Det arbetas med den nya mallen för programanalysen. 
 
Arbetet med Framtidens utbildning ligger något på is. Inte möjligt att söka pengar den 
vägen. Några ABE-projekt kopplade till forskarutbildning har inte funnits. 

 

4 Pulsmätning – doktorander 
Resultatet från Medarbetarpulsen för doktorander gicks igenom och diskuterades. 
 
Sigvard lyfte att vissa doktorander anser att de undervisar för mycket och att oenighet 
uppstår om omfattning av institutionstjänstgöring. 
 
Doktoranders möjlighet att resa och delta i konferenser togs upp under genomgången. 
Alla doktorander har möjlighet att söka individuella stipendier. Mer information: 
Söka stipendier: https://intra.kth.se/forskning/extern-forskningsfin/sok-
stipendier/soka-stipendier-1.1089026 
Find scholarships:  
https://intra.kth.se/en/forskning/extern-forskningsfin/sok-stipendier/soka-stipendier-
1.1089026 
 
Doktorandenkäten som pågår just nu kommer att bli intressant att titta på, kanske klar till 
nästa kvalitetsråd. 

5 Programanalysen 
Mallen för programanalysen är inte klar, men när den är det kommer troligtvis uppdraget 
kort därefter gå ut om att utföra den. Kan dyka upp före sommaren … eller … efter. 
 

6 Ny forskarutbildningspott 
Karin meddelar att hon kommer att mejla en uppmaning till PA att äska medel för 
utveckling av forskarutbildningen 2025. Det går att ansöka om upp till 250 tkr per skola. 
Medel som blir över fördelas mellan alla skolor grundat på antalet aktiva doktorander per 
program. Enkel ansökan: vad göra, samt en budget. 
 
Det lyftes att uppmaningen brukar komma sent på vårhalvåret och beslutet i juni vilket 
innebär att det blir kort om tid att hinna under hösthalvåret. Karin tar med sig frågan, det 
borde vara möjligt att få preliminärt besked i samband med boksluten kring årsskiften.  

7 Övriga frågor 
Nytt forskarutbildningsutskott i morgon. 
 
Vid nästa kvalitetsråd: 

– Patrik Gärdenäs deltar och pratar om UPL-projektet (UPL) som innebär att 
utbildningsplanering flyttas från Kopps, som stängs ned i maj, till  Ladok. 
Dessförinnan kurser för främst administrativ personal. 

– Johan Spross tar upp kvalitetssäkring kring inrättande av kurser. Johan träffar alla 
prefekter i morgon om detta. 
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8 Nästa möte 
Torsdagen 24 april 2025 kl. 14.00 – 16.00 i konferensrummet Arkitekten på plan 4 på 
Teknikringen 74D.   

 

Anteckningar av Per Olsson 

 


